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Susirinkimas įvyko  2022 m. vasario 10 d. 16.00 h. 

Susirinkimo pirmininkas: seniūnas Paulius Amanaitis 

Susirinkimo sekretorė: Gintarė Zakarauskienė 

Susirinkimo vieta: Vilkijos seniūnija, Kauno g. 37, Vilkija, Kauno r. sav. 

 

Dalyvavo: 

Senamiesčio seniūnaitijos seniūnaitis Algimantas Smolenskas 

Naujamiesčio seniūnaitijos seniūnaitis Remigijus Vaitiekūnas 

Panemunės seniūnaitijos seniūnaitis Kęstutis Markevičius 

 

DARBOTVARKĖ: 

1.Dėl Vilkijos seniūnijos 2021 m. veiklos plano įgyvendinimo ataskaitos. 

2.Dėl Vilkijos seniūnijos 2022 m. veiklos plano pristatymo. 

3.Dėl seniūnaičių 2021 m. veiklos ataskaitų. 

4.Dėl kitų klausimų. 

 

1.SVARSTYTA. Dėl Vilkijos seniūnijos 2021 m. veiklos plano įgyvendinimo ataskaitos. 

Seniūnas Paulius Amanaitis informavo, kad vadovaujantis vietos savivaldos įstatymu, seniūnaičių 

sueigai reikalinga išsirinkti sueigos pirmininką iš dalyvaujančių tarpo. Naujamiesčio seniūnaitis 

Remigijus Vaitiekūnas sueigos pirmininku pasiūlė Paulių Amanaitį. Kitų pasiūlymų nebuvo. 

Seniūnaičiams pristatoma seniūnijos 2021 m. veiklos plano įgyvendinimo ataskaitą. Seniūnas Paulius 

Amanaitis  prašo seniūnaičių išsakyti nuomonę ir balsuoti dėl nutarimo. 

NUTARTA: vienbalsiai pritarti seniūnijos 2021 m. veiklos ataskaitai. 

2. SVARSTYTA. Dėl Vilkijos seniūnijos 2022 m. veiklos plano pristatymo.  

Seniūnaičiams pristatytas seniūnijos 2022 m. veiklos planas. Visi numatomi darbai aprašyti seniūnijos 

2022 m. veiklos plane, kuris bus teikiamas tarybai patvirtinimui. 

NUTARTA. pritarti seniūnijos 2022 m. veiklos planui. 

3. SVARSTYTA. Dėl seniūnaičių 2021 m. veiklos ataskaitų.  

Naujamiesčio seniūnaitis Remigijus Vaitiekūnas pateikė 2021 m. veiklos ataskaitą (pridedama). 

Panemunės seniūnaitis Kęstutis Markevičius pateikė 2021 m. veiklos ataskaitą (pridedama). 

Senamiesčio seniūnaitis Algimantas Smolenskas pateikė 2021 m. veiklos ataskaitą (pridedama). 

Daugiabučių seniūnaitė Gintarė Sutkevičiūtė pateikė 2021 m. veiklos ataskaitą (pridedama). 

NUTARTA pritarti seniūnaičių 2021 m. veiklų ataskaitoms. 

4.1. SVARSTYTA. Dėl kitų klausimų.  



Seniūnas pranešė seniūnaičiams kad, šiais metais Vilkijos seniūnijai skirta apie 900 Eur 

bendruomenės lėšų. Seniūnija bendruomenės lėšas panaudodavo perkant gėles Vilkijos miesto įvairių 

švenčių, laidotuvių, kitų pagerbimų ar minėjimų progomis. 

NUTARTA. pritarti visas bendruomenės lėšas ~900 Eur. panaudoti gėlėms, kurios bus skirtos 

jubiliejų, įvairių švenčių, laidotuvių, kitų pagerbimų ar minėjimų progomis. 

4.2. SVARSTYTA. Seniūnas Paulius Amanaitis informavo, kad šių metų vasario 1 dieną gavo 

Daugiabučių seniūnaitės Gintarės Sutkevičiūtės pranešimą jog nebegali vykdyti seniūnaitės funkcijų  

dėl sveikatos problemų. Administracijos direktoriaus nurodymu Vilkijos seniūnija turi organizuoti 

šios seniūnaitijos seniūnaičio rinkimus. Seniūnija vadovaudamasi seniūnaičių rinkimo tvarkos aprašu 

planuoja 2022-03-01 18.00 val Daugiabučių seniūnaičio(-tės) rinkimus, gyventojų susirinkimo būdu, 

seniūnijos patalpose. Apie seniūnaičio-(tės) rinkimus nuo 2022-02-14 iki 2022-02-21 paskelbs KRS 

puslapyje, seniūnijos puslapyje, socialiniuose tinkluose, pakabinant skelbimus miesto ir daugiabučių 

namų skelbimų lentose (jei tokios yra). 

NUTARTA. pritarti Vilkijos Daugiabučių seniūnaitijos seniūnaičio rinkimų organizavimui ir 

vykdymui. 

4.3. SVARSTYTA. Dėl Vasario 16-osios šventės. Kaip ir kiekvienais metais organizuojamas šventinis 

bėgimas (iniciatorius kunigas Vilkijos kunigas). Šventė prasidės mišiomis šv. Jurgio bažnyčioje. Po 

mišių rikiuosimės šventiniam bėgimui nuo bažnyčios (Bažnyčios g., Kauno g., Vydūno al.) iki 

Ringovės piliakalnio. Piliakalnio papėdėje bus lietuvių skalikų paroda, organizuojamos vaišės (arbata 

ir troškinys), planuojamas renginio filmavimas ir fotografavimas. Renginio pasiruošimui bus 

reikalinga pagalba sukrauti laužą, aptvarkyti piliakalnio prieigas. Vilkijos seniūnija yra vienas iš 

šventės organizatorių, todėl rūpinasi priemonėmis ir darbų atlikimo eiga. 

NUTARTA pritarti Vasario 16-osios šventinio bėgimo renginiui ir pagal galimybes prisidėti prie 

renginio organizavimo darbų. 

4.4. SVARSTYTA. Dėl Vilkijos kultūros centro planuojamų Vilkijos renginių.  

Seniūnas, Paulius Amanaitis, rodo seniūnaičiams Vilkijos kultūros centro seniūnijai atsiųstą renginių 

sąrašą. 

Algimantas Smolenskas, Senamiesčio seniūnaitis, klausia kodėl renginių sąraše nėra Užgavėnių, 

Jurginių, Kalėdų  eglutės įžiebimo švenčių? 

Seniūnas, Paulius Amanaitis, atsako, kad kultūros centro darbuotoja L. M. (duomenys nuasmeninti) 

pateikė planuojamus šiltojo sezono renginius. 

Remigijus Vaitiekūnas, Naujamiesčio seniūnaitis, pastebi kad kultūros centro veikla, jau ne vienerius 

metus, organizuojant Vilkijos miesto renginius, yra labai silpna. 

NUTARTA. pritarti susipažinimui su Vilkijos kultūros centro, šiltuoju sezonu, planuojamais 

renginiais. 

4.5. SVARSTYTA. Dėl Vilkijos kolumbariumų statybos projekto. 

Seniūnas, Paulius Amanaitis, rodo seniūnaičiams Vilkijos kapinių kolumbariumų sutvarkymo tris 

pavyzdžius ir sako kad reikia balsuoti už kurį nors projekto pavyzdį. Prašo kad seniūnaičiai pareikštų 

savo pastebėjimus, nuomonę. Visi sutaria, kad priimtiniausias yra 1 pavyzdys (pridedama). Pritarus 

seniūnaičių sueigoje, projektas bus pateiktas bendruomenės svarstymui. 

Seniūnas, Paulius Amanaitis, supažindina seniūnaičius su KRS Tarybos 2022-01-27 Nr. TS-32 „Dėl 

finansavimo skyrimo Kauno rajono daugiabučių gyvenamųjų namų kiemų tvarkymui tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ sprendimu. Šiuo aprašu vadovaujantis numatomas daugiabučių namų (įregistravusių 

žemės sklypą) kiemų sutvarkymas, remontuojant, rekonstruojant ar įrengiant kiemų dangą 

(automobilių stovėjimo aikšteles). 

Seniūnas, Paulius Amanaitis, supažindina seniūnaičius su KRS Tarybos 2022-01-27 Nr. TS-33 „Dėl 

kompensacijų būstų savininkams (fiziniams asmenims) už prisijungimą prie geriamojo vandens 



tiekimo ir (arba) nuotekų tvarkymo infrastruktūros, kurią eksploatuoja geriamojo vandens tiekėjas ir 

nuotekų tvarkytojas, skyrimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ sprendimu. Šiuo aprašu numatoma 

kompensuoti asmenims, kurie jungsis prie geriamojo vandens tiekimo ir (arba) nuotekų tvarkymo 

infrastruktūros. Kadangi Vilkijos mieste ypač aktualus prisijungimas prie tinklų, tai būtų puikus 

paskatinimas aktyviau jungtis prie geriamojo vandens tiekimo ir (arba) nuotekų tvarkymo 

infrastruktūros. 

Seniūnas, Paulius Amanaitis, primena seniūnaičiams, kad galioja KRS paslaugų teikimo sutartis su 

Kauno švara. Dėl iškritusių kritulių (sniego) kilo laikini nesklandumai dėl buitinių atliekų išvežimo, 

paslaugų teikėjas „Kauno švara“ geranoriškai komunikuoja ir stengiasi išvežti atliekas kaip gali 

mažiau atsiliekant nuo grafikų. Esant išvežimo nesklandumams reiktų glaudesnio bendradarbiavimo: 

seniūnija-seniūnaičiai-gyventojai. Seniūnija stengiasi greitai informuoti gyventojus apie 

nesklandumų sprendimus, seniūnaičiai irgi turėtų nelikti nuošalyje informuojant savo seniūnaitijų 

gyventojus. 

NUTARTA. pritarti „Vilkijos kapinių sutvarkymo, zonavimo planas. Kolumbariumų statybos 

projektas. Adresu: Kauno r. sav. Vilkija, Čekiškės g. 1“ techniniam projektui ir susipažinimui su KRS 

Tarybos sprendimais Nr. 32 ir Nr. 33. 

4.6. SVARSTYTA. Dėl Vilkijos gatvių apšvietimo atnaujinimo. 

Seniūnas, Paulius Amanaitis, sako kad kai kuriose gatvėse jau yra pakeistas apšvietimas, todėl 

tikslinga nes naudinga tęsti tolimesnį apšvietimo atnaujinimą. 

Remigijus Vaitiekūnas, Naujamiesčio seniūnaitis, sako kad gatvių apšvietimas yra svarbus ir tikrai 

tikslinga tęsti atnaujinimą. 

Algimantas Smolenskas, Senamiesčio seniūnaitis, klausia pagal kokius prioritetus planuojama 

atnaujinti? 

Kęstutis Markevičius, Panemunės seniūnaitis, klausia ar šiemet numatoma įrengti apšvietimą Vydūno 

Mažojoje gatvėje (neasfaltuotoje gatvėje)? 

Seniūnas, Paulius Amanaitis, atsako, kad būtų tikslinga modernizuoti šviestuvus tose gatvėse, kurios 

yra gretimai tų, kur jau pakeisti šviestuvai, taip pat atsižvelgiant į teritorijos (objekto) svarbą, eismo, 

žmonių srautų intensyvumą ir kt. 

Pateikiamas gatvių sąrašas ir svarstomas šviestuvų pakeitimo gatvėse eiliškumas (sąrašas 

pridedamas). 

NUTARTA. pritarti sudarytam eiliškumo sąrašui šviestuvų pakeitimo gatvėse. 

4.7. SVARSTYTA. Dėl atrankos kriterijų (gatvės, keliai). 

Seniūnas, Paulius Amanaitis, sako, kad KRS administracijos Kelių ir transporto skyrius keičia kelių 

priežiūros ir plėtros aprašą ir prašo seniūnijų peržiūrėti ir pasiūlyti gatvių, kelių atrankos vertinimo 

kriterijus. Rodomi siūlomi atrankos vertinimo kriterijai, sueigos dalyviai diskutuoja ir siūlo kriterijus. 

Sudaroma siūlomų vertinimo kriterijų lentelė (pridedama). Kai gatvių atnaujinimo eiliškumo 

kriterijai KRS Tarybos bus patvirtinti, tuomet koreguosis gatvių remonto eiliškumas (sąrašas 

pridedamas). 

NUTARTA. pritarti kelių priežiūros ir plėtros finansavimo atrankos vertinimo kriterijams. 

4.8. SVARSTYTA. Dėl skulptūros „Partizanai žvalgyboje“. 

Seniūnas, Paulius Amanaitis, praneša, kad yra projektas ir jį siūloma įgyvendinti Vilkijoje. Detaliau 

projektą pristatyti prašo seniūnaitį, Kęstutį Markevičių. 

Kęstutis Markevičius, Panemunės seniūnaitis, pristato projektą, kuris sukurtas norint įamžinti 

vykusiais partizanines kovas. Seniūnaitis detaliai supažindina su projektu ir numatomom erdvėm, kur 

turėtų būti įgyvendintas projektas. 



Seniūnas, Paulius Amanaitis, sako, kad įgyvendinus projektą atsirastų dar vienas traukos centras 

Vilkijoje ir jei seniūnaičių sueiga pritars šiam projektui, tada projektą reikės pristatyti Vilkijos 

bendruomenei ir tik pritarus bendruomenei bus galima planuoti tolimesnius projekto įgyvendinimo 

etapus. 

NUTARTA. pritarti „Partizanai žvalgyboje“ projektui ir balandžio mėnesį organizuoti gyventojų 

(bendruomenės narių) susirinkimą dėl projekto pristatymo visuomenei. 

4.9. SVARSTYTA. Dėl daikto dovanojimo. Seniūnas praneša, kad sausio mėnesį gavo Jakovo 

Bunkos labdaros ir paramos fondo daikto dovanojimo sutartį (pridedama). Šia sutartimi Dovanotojas 

neatlygintinai perduoda Atminimo ženklą Vilkijos sinagogai (kurio vertė 750 Eur), kurį Vilkijos 

seniūnija būtų įpareigota pastatyti toje vietoje, kurioje buvo Vilkijos sinagoga. 

Visi seniūnaičiai vienbalsiai sutaria, kad Vilkijos sinagoga jau yra pažymėta ir jai yra pastatyta puiki 

skulptūra atminimui įamžinti. Svarsto, kad nėra būtinybės atminimą įamžinti dar kartą ir gal reikia 

mandagiai atsisakyti pasiūlymo. Šalia sinagogos įamžinimo tikslingiau įrengti atminimo ženklą 

(lentelę), kuri yra pagaminta, su Vilkijoje stovėjusiais žydų namais ir gyvenusių žydų pavardėmis. 

Seniūnas, Paulius Amanaitis, pasidomės detaliau dėl dovanų priėmimo, nes dovanas priimti gali tik 

KRS. 

Algimantas Smolenskas, Senamiesčio seniūnaitis, sako susiskambins su Jakovo Bunkos LPF 

direktoriumi ir aptars detaliau dėl atminimo įamžinimo. 

NUTARTA. pritarti kad Vilkijos sinagoga jau yra įamžinta ir iki kovo 31 d. atsakyti Jakovo Bunkos 

LPF dėl dovanos priėmimo. 

4.10. SVARSTYTA. Dėl einamųjų klausimų.  

Seniūnas praneša, kad „Lelijos“ girliandomis yra papuošti 7 stulpai. Lelijų simbolika pasirinkta iš 

Vilkijos herbo. Norėjosi išskirtinumo ir kad būtų sąsajos su Vilkija. Klausia seniūnaičių nuomonės. 

Algimantas Smolenskas, Senamiesčio seniūnaitis, sako kad pasirinkimas geras, kažkas panašaus ir 

buvo planuojama perkant apšvietimo įrenginius stulpams papuošti, tik 7 - labai mažai. Kiti 

seniūnaičiai pritaria. 

Seniūnas siūlo tokį variantą: užsakyti iš KEKS-2022 vėliavėlių su KEKS-2022 Vilkija (mėlynos su 

vilku), užsisakyti Vilkijos vėliavų, tada papuošimai atrodytų taip: vienas stulpas KEKS-2022 vėliava, 

antras - Vilkijos vėliava, trečias - Lelija, ketvirtas – KEKS-2022 vėliava, penktas – Vilkijos vėliava, 

šeštas – Lelija ir t.t. Tokiu būdu būtų papuošta Čekiškės g. nuo Marmos g. sankryžos, Bažnyčios g., 

Kauno g. Ateityje planuojama kur įmanoma papuošti visas gatves. Kadangi seniūnija negali skirti 

lėšų iš savo biudžeto papuošimų įsigijimui, tai gali tik bendruomenės centras (toliau- BC), todėl reikia 

pagalvoti apie efektyvesnę BC veiklą. Seniūnas paminėjo, kad pokalbio su BC pirmininke R. J. 

(duomenys nuasmeninti) metu buvo išsakytos priežastys apie tolimesnį BC pirmininko pareigų 

nebevykdymą ir prašymas (žodinis pokalbis) išsirinkti kitą BC pirmininką. Pagal BC nuostatus 

pirmininkas turi šaukti bendruomenės ataskaitinį - rinkiminį susirinkimą (pateikti ataskaitą ir 

organizuoti naujo BC pirmininko rinkimus). 

Algimantas Smolenskas, Senamiesčio seniūnaitis, praneša kad ties Kauno 67 – 71 vanduo apsėmęs 

Čekiškės g. naujo šaligatvio atkarpą, siūlo pagalvoti dėl vandens nuvedimo. 

Kęstutis Markevičius, Panemunės seniūnaitis, praneša apie Vydūno Mažojoje gatvėje išplautą šulinį, 

kuris gali bet kada įgriūti,  kils sunkumų dėl pravažiavimo šioje vietoje. Praktiškai ta pati bėda su 

šulinio išplovimu ties Vydūno al. 19 (Majero sklypas). Dar vienas klausimas dėl veidrodžio 

išvažiuojant iš Vydūno Mažosios g. Kadangi ne vieną kartą buvo kalbėta apie šį išvažiavimą ir apie 

jo pavojingumą tai gerinant eismo saugumą būtų gerai įrengti veidrodį. 

Gintarė Zakarauskienė, seniūno pavaduotoja, svarsto, kad dėl Vydūno al. baigiančio įgriūti šulinio 

(ties Majero sklypu) reiktų kreiptis į UAB „Giraitės vandenis“, nes jie atsakingi už paviršinio vandens 

nuotekų surinkimą, tiksliau surinkimo tinklus ir privalėtų sutvarkyti probleminę vietą. 



Remigijus Vaitiekūnas, Naujamiesčio seniūnaitis, sako kad veidrodis būtu tikslingas ir ties Bažnyčios 

g. – Ramybės g. sankryža, kadangi toje vietoje eismas intensyvus, o matomumas ribotas. Seniūnaitis 

svarsto ir prašo patarti kokių priemonių imtis, kad reikalinga informacija greitai pasiektų gyventojus. 

NUTARTA. pritarti dėl seniūnijos gatvių papuošimo, organizuoti BC pirmininko rinkimus, kreiptis į 

KRS Kelių ir transporto skyrių dėl Vydūno al. įgriuvusio šulinio, veidrodžių pastatymo Bažnyčios g. 

ir Vydūno al. (ties Vydūno Mažosios išvažiavimu). 

 

Pirmininkas                    Paulius Amanaitis 

 

Sekretorė                    Gintarė Zakarauskienė 


